



نبذة عن شركة الشرق الخليجية المحدودة

منذ تأسيس شركة الشرق الخليجية المحدودة (شركة سعودية ذات مسئولية محدودة) ونحن نضع امامنا الاستثمار في صناعة منتجات زيوت التشحيم للمعدات والمحركات بالإضافة للخدمات المقدمة لدعم هذه الاستثمارات، وفي وقت قصير رسخت الشركة نفسها بالسوق السعودي من خلال تطوير أنشطتها في قطاع الصناعة والتجارة والخدمات. مدركين أن الخطوات والقفزات الناجحة تتطلب شركاء استراتيجيين قادرين على انتهاج التطوير في الأعمال لخلق التغير وهو ما ألتزمنا على تحقيقه مع شركائنا.

تتضمن استثماراتنا تطوير صناعة زيوت التشحيم للمعدات والمحركات بالمملكة حيث تم دعم ذلك من خلال تأسيس الفرع الصناعي (شركة الشرق الخليجية للصناعة) والتي تمتلك خطوط إنتاج بأحدث التقنيات في مجال تصنيع زيوت التشحيم للمعدات والمحركات والتي تمكنا من خلالها تطوير صناعة العديد من المنتجات والعلامات التجارية لقطاع زيوت التشحيم بالمملكة، ويعمل القطاع التجاري كرافد للعمليات التجارية ويتم تسويقها على مستوى المملكة والشرق الأوسط وشمال افريقيا.

يدعم قطاع ادارة الخدمات خطة لدعم سلسلة من المراكز التي توفر العديد من الخيارات في صيانة المعدات والمحركات.







Overview East Gulf Company LTD.

Since the establishment of East Gulf Company Ltd (a Saudi limited liability company), we have put before us investment in the manufacture of lubricating oils products for equipments and engines, in addition to the services provided to support these investments. In a short time, the company established itself in the Saudi market by developing its activities in the industry, trade and services sector. Realizing that successful steps and leaps require strategic partners capable of pursuing business development to create change, which is what we are committed to achieving with our partners.

Our investments include developing the lubricating oils industry for equipments and engines in Kingdom of Saudi Arabia. This was supported by the establishment of the industrial branch (East Gulf Industrial Company), which owns production lines with the latest technologies in the field of manufacturing lubricants for equipments and engines, through which we were able to develop the manufacture of many products and brands for the sector. Lubricants in Kingdom of Saudi Arabia, and the commercial sector acts to increase and support commercial operations and is marketed throughout Kingdom of Saudi Arabia, the Middle East and North Africa.

The Service Management Sector supports a plan to support a series of centers that provide many options in equipments and engines maintenance.







أن نكون من الشركات الرائدة في تقديم وتسويق المنتجات والخدمات في قطاعات الطاقة وصناعة المنتجات النفطية وزيوت التشحيم



إنتاج وتسويق منتجات عالية الجودة، وتقديم خدمات وحلول خاصة بالسيارات والمركبــات، وتحفــيز منســوبينــا علــم تجـــاوز توقعــات عمــلائنـا، وشــركـائنــا، ومساهمينا، ومجتمعنا..



Vision

To be one of the leading companies in providing and marketing products and services in the energy sectors and the petroleum products and lubricants industry.



Mission:

Producing and marketing high-quality products, providing services and solutions for cars and vehicles, and motivating our employees to exceed the expectations of our customers, partners, shareholders, and our community.





الأهداف الاستراتيجية:

إيجاد بيئة عمل متكاملة، نستثمر من خلالها أعلى الكفاءات والخبرات البشرية وتعززها أحدث التقنيات العلمية والفنية الحديثة ، لمواكبة احتياجات ومتطلبات السوق السعودي والعالمي لمواكبة مسيرة التطوير والتنمية التي تشهدها المملكة العربية السعودية بكافة مناحي الحياة والمجتمع .رضاء عملاؤنا أولى اهتماماتنا، بتقديم الجودة والاحترافية، المصداقية والأمانة والشفافية، الوضوح، الابتكار، الإبداع، وسرعة الأداء والتنفيذ، وتطوير مهارات الكادر الفني والإداري بالشركة.



Creating an integrated work environment, through which we invest in the highest human competencies and expertise, enhanced by the latest modern scientific and technical technologies, to keep pace with the needs and requirements of the Saudi and global market and to keep pace with the development process occurring in Kingdom of Saudi Arabia in all aspects of life and society. The satisfaction of our customers is our first concern, by providing quality, professionalism, credibility and honesty. Transparency, clarity, innovation, creativity, speed of performance and implementation, and developing the skills of the company's technical and administrative staff.











أن نكون من الشركات الرائدة في تقديم وتسويق المنتجات والخدمات في قطاعات الطاقة وصناعة المنتجات النفطية وزيوت التشحيم



إنتاج وتسويق منتجات عالية الجودة، وتقديم خدمات وحلول خاصة بالسيارات والمركبــات، وتحفــيز منســوبينــا علــم تجـــاوز توقعــات عمــلائنـا، وشــركـائنــا، ومساهمينا، ومجتمعنا..



Vision:

To be one of the leading companies in providing and marketing products and services in the energy sectors and the petroleum products and lubricants industry.



Mission:

Producing and marketing high-quality products, providing services and solutions for cars and vehicles, and motivating our employees to exceed the expectations of our customers, partners, shareholders, and our community.







شركة الشرق الخليجية للصناعة East Gulf Industry Co.





لقطاع التجاري



تمييز العلامة التجارية لزيوت بترولاين بأن تكون مرادفة للابتكار والإبداع في مجال زيوت التشحيم. هدفنا تقديم خدمة فريدة لعملائنا مع مجموعة متنوعة من المنتجات والحلول في مجال زيوت التشحيم المدعومة بأحدث التقنيات وفريق العمل ذو المهارة العالية. ألتزامنا تلبية احتياجات العملاء بأعلى جودة وافضل قيمة.

Commercial Sector



Distinguishing the Petroline lubricants brand to be synonymous with innovation and creativity in the field of lubricants. Our goal is to provide a unique service to our customers with a variety of products and solutions in the field of lubricants supported by the latest technologies and a highly skilled work team.

Our commitment is to meet customer needs with the highest quality and best value.





منتجاتنا Our Products



























شركة الشرق الخليجية للصناعة شركة سعودية تختص بإنتاج المشتقات البترولية من الزيوت الميكانيكية والهيدروليكية وزيوت التشحيــم لجميـع أنــواع المحركــات، وفق أحــدث تقنيـــات التعبئة وأســالــيب الاختبــار القيــاســية التــي تستــوفـــي جميـــع المتطلبــات والمـواصفــات القيــاســية للاختبــارات وذلك لتلبية جمـيـع متطلبات عملائنا من المشتقات البترولـية ذات الأداء المتميز والتي تغطي مجــال واســع مـن الاستخــدامات المــدعومة بأعلــم، درجــات السيطــرة علـم، الجـــودة.

Industrial Sector

East Gulf Industrial Company was established to specialize in the production of mechanical and hydraulic oils and lubricating oils for all types of equipments and engines, according to the latest packaging techniques and standard testing methods that meet all requirements and standard specifications for tests in order to meet all the requirements of our customers and to cover all the requirements of our customers for products with outstanding performance which cover various uses and supported by the highest levels of quality.



















🔼 معـرض الصـور





شركة الشرق الخليجية المحدودة East Gulf Company LTD.

- linfo@egulf.com.sa
- www.egulf.com.sa
- **©** 0114399994

